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Výbor pro zdravotnictví Zastupitelstva Plzeňského kraje   

Zápis z 18. zasedání dne 26. 6. 2023  
 
  

 

Prezence 
 

Přítomni předseda: 
Bc. Karel Pressl 
 
členové:  
JUDr. Ondřej Dostál  
MUDr. Kamal Farhan 
Ing. Marianna Lang Gajanová  
MUDr. Richard Pikner, Ph.D. 
Mgr. Miloslava Rutová  
MUDr. Stanislava Stupková 
MUDr. Jiří Šedivý  
MUDr. Eva Šrámková 
 
 

Omluveni doc. MUDr. Milada Emmerová, CSc.  
MUDr. Václav Šimánek, Ph.D. 
 
 
 

Hosté Mgr. Jan Karásek-  vedoucí Odboru zdravotnictví, KÚPK 
Ing. Zdeněk Švanda- předseda představenstva, Rokycanská 
nemocnice 
Ing. Ondřej Provalil, MBA- člen představenstva odpovědný za 
ekonomiku a provoz, Klatovská nemocnice 
 

Na vědomí Odbor kancelář ředitele KÚPK – kopie prezenční listiny 
 
 
 

 

Číslo zasedání 

 

18 

Datum konání  26. 6. 2023 – 15:00 hod. 

Místo konání  Zasedací místnost č. 326, KÚPK 

Zapisovatel Šárka Batková, M.Ec. 
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Program 
  
1. Zahájení, úvodní formality 

2. Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání Výboru pro zdravotnictví ZPK 

3. Hospodaření nemocnic PK – výroční zprávy za rok 2022 

4. Hospodaření ZZS PK, p. o. – výroční zpráva za rok 2022 

5. Projednání bodů zdravotnické oblasti navržených do nadcházejícího Zastupitelstva PK  

6. Aktuální záležitosti v oblasti zdravotnictví 

7. Různé, diskuze, závěr 

 

Zápis z jednání 
 
Číslo Text 

1.  

Zahájení a úvodní formality 

Předseda výboru Bc. Karel Pressl přivítal přítomné členy na 18. jednání Výboru 
pro zdravotnictví ZPK, které bylo svoláno elektronickou pozvánkou dne 13. 6. 
2023 a zahájil zasedání v 15:00. Zasedání proběhlo v zasedací místnosti č. 326, 
KÚPK. 

Předseda přivítal a představil MUDr. Evu Šrámkovou, která byla zvolena 
červnovým ZPK novou členkou výboru. 

Předseda přivítal i přítomné hosty. Přítomnost hostů byla schválena. 
 
Ověřovatelem zápisu a usnesení byl zvolen MUDr. Kamal Farhan, který 
s nominací souhlasil a výbor jej schválil. 
 
Je přítomno 9 členů, výbor je usnášeníschopný.  

Návrh programu jednání byl schválen. 
 

2.  

 
Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání Výboru pro zdravotnictví 

ZPK  

 
Předseda uvedl, že členům byl zápis a usnesení ze 17. zasedání poslán e-mailem 
a dotázal se, zda jsou k němu nějaké připomínky. Zápis byl bez připomínek. 

3.  

 
Hospodaření nemocnic PK – výroční zprávy za rok 2022 

 

Předseda požádal Ing. Provalila o komentář roku 2022 v krajských nemocnicích. 

 

Ing. Provalil vystoupil s prezentací.   

Výroční zprávy jsou zpracovány tak, jak předepisuje zákon a jsou zveřejněny na 

obchodním rejstříku za každou nemocnici zvlášť pod daným IČO společnosti. 

Konsolidovaná výroční zpráva pak neobsahuje pouze účetní čísla, ale i 

zhodnocení uplynulého roku, bude k dispozici v srpnu a bude zveřejněna na 
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obchodním rejstříku pod IČO Klatovské nemocnice. Z jejího draftu byla připravena 

dnešní prezentace.  

 

Předseda poděkoval za prezentaci a otevřel diskuzi. 

Dotazy: 

 MUDr. Pikner se dotazuje, zda se dnes bude schvalovat výroční zpráva? 

Předseda komentuje, že nikoliv, to výboru nepřísluší. 

 MUDr. Pikner se ptá na srovnání tržeb a SOHZ Domažlické nemocnice, je 

tento trend udržitelný? Ing. Provalil uvádí, že je to neudržitelné, neboť jde 

o doplatky covidu z předchozího roku. Vypovídající číslo bez vlivu covidu 

bude rok 2023 vs. předcovidové období. Ing. Švanda doplňuje, že při 

velikosti této nemocnice 2-3 pacienti dlouhodobě na ventilaci čísla velmi 

mění. Stav pacientů je dnes jiný, nejsou na ARO, nejsou na ventilaci.  

 MUDr. Pikner se dotazuje na porodnici ve Stodě. Ing. Švanda uvádí, že na 
2 měsíce je dočasně omezen provoz, neboť není dostatek dětských 
lékařů, ekonomická stránka není prvotní důvod. Od toho je SOHZ, 
ekonomika není prioritní, jde o službu občanům. V Domažlicích tento 
problém není, neboť je zde synergie s dětským oddělením. 

 MUDr. Šedivý se ujišťuje, zda management holdingu je dnes v Klatovské 
nemocnici? Podařilo se ušetřit dle očekávání? Ing. Provalil neví, jaké byly 
náklady NPK. MUDr. Pikner doplňuje, že náklady byly v rozmezí 17- 35 
mil. Kč. Ing, Provalil uvádí, že náklady Centra sdílených služeb činily za 
uplynulé období kolem 9-10mil. Kč. 

 MUDr. Šedivý se dotazuje na dialýzu v Klatovech. Ing. Provalil potvrzuje, 
že do budoucna bude dialýza jen v Klatovech a bude rozšířena její 
kapacita. 

 MUDr. Šedivý má dotaz na jednodenní péči ve Stodě, je to zasmluvněno? 
Ing. Provalil potvrzuje, že jde o jednodenní chirurgii. Jaké má nemocnice 
nasmlouvané kódy neví. 

 MUDr. Šedivý se zajímá o pokles ambulantní péče ve Stodě. Předseda 
doplňuje, že zde bylo očkovací centrum a terénní tým. 

 MUDr. Šedivý si potvrzuje, že obě LDN byly bez SOHZ, Ing. Švanda to 
potvrzuje. 

 JUDr. Dostál se informuje na rušení pohotovostí a přesun na nemocniční 
urgenty, je to proveditelné? Mgr. Karásek reaguje, že pohotovosti slouží 
krajské nemocnice a soukromé pohotovosti, nový trend je, že by 
organizaci pohotovostí měla převzít zdravotní pojišťovna, pokud ji chce mít 
obec jinde, bude si to platit sama. Toto je dneska směr, jak to bude je 
otázka. 

 
Další dotazy nebyly, předseda uzavírá tento bod. 
 

4.  

 

Hospodaření ZZS PK, p. o. – výroční zpráva za rok 2022 

 

S ohledem na nepřítomnost MUDr. Hrdličky nebude tento bod dnes prezentován. 

 

5.  

 
Projednání bodů zdravotnické oblasti navržených do nadcházejícího 

Zastupitelstva PK  

 

Mgr. Karásek nemá za Odbor zdravotnictví k dnešnímu dni nic k tomuto bodu. 
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6.  

 

Aktuální záležitosti v oblasti zdravotnictví  

 

JUDr. Dostál zmiňuje blížící se jednání asociace krajských nemocnic, kam je 
delegován, v této věci velmi uvítá jakékoliv podněty. Předseda slibuje předání 
informace panu náměstkovi hejtmana. 

 

MUDr. Šedivý se dotazuje na vizi budoucnosti. Mgr. Karásek uvádí, že  v tuto 
chvíli se na ničem takovém nepracuje. Předseda informuje členy, že poslední 
dobou bylo věnováno hodně energie řešení situace kolem Sušické nemocnice, 
kraj jmenoval pracovní skupinu, která je čistě odborná, bez přítomnosti politiků, 
sušická skupina je z větší části politická.  Uvidíme, co přinesou letní měsíce, dnes 
má nemocnice situaci velmi ztíženou postojem sušických zastupitelů. 

MUDr. Pikner se dotazuje, kdyby kraj převzal Sušickou nemocnici, měl by 
kapacitu tam provozovat internu? Ing. Švanda odpovídá, že v případě převzetí je 
s ohledem na současný stav možné zachovat ambulantní a následnou péči. Ing. 
Provalil doplňuje, že pan Požárek má zájem o DIOP, ekonomicky je to láká, 
obává se ale, že to personálně nepokryjí.  

 

Předseda poděkoval za diskuzi a tento bod ukončil. 

 

7.  

Různé, diskuze, závěr 

V návaznosti na předkládané materiály na zářijové ZPK se výbor shodl na termínu 
příštího zasedání dne 28. 8. 2023. Příští setkání proběhne v pondělí 28. 8. 
2023, zasedání dne 18. 9. bylo zrušeno. Místo zasedání bude upřesněno. 

Předseda všem poděkoval a ukončil jednání v 16:00.  

 
Zápis byl vyhotoven dne 26. 6. 2023 – počet stran: 4 počet příloh: 1 
 
 
 
  Šárka Batková, M.Ec.                  MUDr. Kamal Farhan                          Bc. Karel Pressl 
 
 

 
 
.......................................................................................................................................... 
 zapisovatel  ověřovatel zápisu   předseda výboru  


